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OBEC GYŇOV 

Čanianska 124/3, 044 14  Gyňov 

 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného dňa 24.09.2024 o 16.30 hod. v kultúrnom dome v Gyňove 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce:  Mgr. Denisa Vargová, MBA. 

 

Poslanci: Mgr. Katarína Timková, Ing. Peter Šoltés, Radovan Rozsnyoi 

Ďalší prítomní:  Ing. Jarmila Augustínová, zamestnankyňa obce 

   Ing. Tatiana Kilik, zamestnankyňa obce 

    

Verejnosť:  podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Informácia o akciách vo Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

5. Správa nezávislého audítora k individuálnej výročnej správe za rok 2023 

6. Individuálna výročná správa obce Gyňov za rok 2023 

7. Informácia o projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti a stavebné úpravy 

budovy obecného úradu“ 

8. Informácia o projekte „Rozšírenie kapacity Materskej školy Gyňov“ 

9. Informácia o možnosti obce čerpať finančné prostriedky z MAS Slanské vrchy pre 

projekt na úpravu exteriéru školského dvora 

10. Informácia o poskytnutí dotácie z KSK pre projekt „Deň v zábavnom parku“ 

11. Informácia o poskytnutí dotácie z MO SR pre projekt „Rekonštrukcia vojenského 

hrobu neznámeho vojaka druhej svetovej vojny“ 

12. Informácia o začatí prípravných prác pre výstavbu kanalizácie v obci 

13. Informácia o pristúpení SVP, š.p. k vyradeniu vodnej stavby v k.ú. Gyňov 

z databázy vodných tokov 

14. Informácia o žiadosti o bezodplatný prevod pozemkov pod cestou zapísanou na 

LV č. 543 ako parcela KN-E č. 623 

15. Informácia k projektu „Zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov v obci 

Gyňov“ 

16. Príprava akcie pre dôchodcov „Október – mesiac úcty k starším“ 

17. Príprava 1. dňového výletu pre obyvateľov obce na Vianočné trhy - Budapešť  

18. Rôzne 

19. Diskusia 

20. Prijatie uznesení 

21. Záver 

                                         
Bod č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

V zmysle pozvánky zasadnutie obecného zastupiteľstva v Gyňove otvorila starostka obce 

o 16:30 hod. privítaním poslancov.  

Pozvánka na dnešné zasadnutie bola poslancom doručená spolu s materiálmi. Pozvánka bola 

zverejnená. Prítomní sú 3 poslanci.  Sme uznášania schopní, môžeme začať.   
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Bod 2 a 3 

Schválenie programu, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a navrhovateľa 

uznesení 

Starostka obce konštatovala  uznášaniaschopnosť  obecného  zastupiteľstva a nasledovalo  

schválenie programu. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na vypustenie bodov 

návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení bodov návrhu 

programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná väčšina 

hlasov všetkých poslancov (3).  

 

Starostka obce konštatovala, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu 

zasadnutia.   

 

Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať 

o bodoch návrhu programu zasadnutia. Na prijatie uznesenia o bodoch návrhu programu 

zasadnutia je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (3).  

 

Starostka obce dala hlasovať o bodoch návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter 

Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením schválili. 

 

Má niekto návrh na doplnenie bodov návrhu programu zasadnutia? Na prijatie uznesenia 

o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov 

všetkých poslancov (3).  

 

Nikto nepredložil návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia. 

 

Návrhy uznesení boli poslancom predložené spolu s materiálmi. Návrhy prednáša 

navrhovateľ. Návrh na zmenu návrhu uznesenia predkladajú poslanci písomne, pričom musia 

byť opatrené podpisom predkladateľa. Navrhovateľ pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť 

návrhov, o ktorých sa bude hlasovať. Za navrhovateľa určila starostka Ing. Petra Šoltésa. 

 

Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné 

zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“.  

 

Za zapisovateľku zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka určila Ing. Jarmilu 

Augustínovú, za overovateľov: Mgr. Katarína Timková a Radovan Rozsnyoi. 

 

Bod 4 

Informácia o akciách vo Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

 

Starostka vyzvala riaditeľa akvizičného oddelenia Klubu akcionárov VVS Mateja Smoradu 

aby bližšie informoval prítomných o možnostiach nakladania obce s akciami VVS. 
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Matej Smorada - uviedol, že obec Gyňov vlastní 3674 ks akcií VVS čo predstavuje 0,05 % 

z celkového počtu akcií. Informoval, že obci bolo naposledy v roku 2018 vyplatených 3500€ 

z podielu na zisku. Konštatoval, že starostovia sú nespokojní s aktuálnou situáciou a chcú 

spôsob, ako môžu každoročne z tržieb VVS dostávať financie do obecného rozpočtu. 

Odpoveďou na požiadavku starostov je Dlhopisový program garantovaných výnosov 

s názvom Voda spieva I. Momentálne VVS nevypláca peniaze na akcie, lebo nespĺňa 

podmienky na vyplatenie dividend, ale je možné, aby vyplácala výnos z dlhopisov. 

Z uvedených dlhopisov môže obec poberať výnos maximálne po dobu 20 rokov, po uplynutí 

lehoty obec vráti dlhopisy a dostane rovnaký počet akcií. Jeden dlhopis za jednu akciu, to 

platí pri vstupe aj výstupe . Uviedol, že do dlhopisového programu sa zapojilo už 150 obcí. 

Vyzval prítomných aby mu položili otázky. 

 

Starostka – „máme 3674 akcií a nejaké akcie si obec musí nechať? Ako prebieha celý postup, 

aké kroky sú potrebné?“ 

 

Matej Smorada – obecné zastupiteľstvo rozhodne, aký počet akcií si chce ponechať, minimum 

na ponechanie je 1 akcia. Výnos z 1 akcie je 0,80 € ročne. Uviedol, že v prípade, ak sa obec 

zapojí do dlhopisového programu, je potrebné zaslať zásady o hospodárení a nakladaní, 

s majetkom obce, následne advokátska kancelária pripraví sadu uznesení a dokumentov, ktoré 

musí schváliť obecné zastupiteľstvo. 

 

Starostka – „bude to niečo obec stáť?“ 

 

Matej Smorada – uviedol, že všetky náklady znáša VVS, obec hradí iba bankový poplatok 

100 € na rok. Poznamenal, že ani pri vystúpení obec nemá žiadne poplatky a sankcie. 

 

Mgr. Katarína Timková – „Sú obce, ktoré už z tohto dlhopisového programu vystúpili? Ak, 

áno, tak prečo?“ 

 

Matej Smorada – odpovedal, že táto téma vyvoláva veľké emócie v laickej verejnosti  

a starostovia si zvážia či im to za to stojí, aby čelili vášňam obyvateľov. V takomto prípade 

dôjde k zastaveniu všetkých procesov a prípadne sa odstupuje od zmluvy, ak už bola 

podpísaná. Zároveň doplnil, že žiaden racionálny dôvod nie je. 

 

Ing. Peter Šoltés – „Môže obec prísť o dlhopisy po uplynutí 20 rokov?“ 

 

Matej Smorada – informoval prítomných, že obec môže prísť o dlhopisy iba ak ich predá 

napríklad inej obci, inak nie. Zároveň poznamenal, že niektoré okolité obce už podpísali 

zmluvu, čiže si poslanci môžu pozrieť na CRZ znenie zmluvy a podmienky. 

 

Radovan Rozsnyoi – „zatiaľ to vyzerá, že všetko je v prospech obce?“ 

 

Matej Smorada – uviedol, že obec stratí váhu hlasov na valnom zhromaždení vo výške hlasov, 

ale akcionárske práva budú obci ponechané, aj keď bude mať iba 1 akciu. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu o možnosti prevodu akcií obce vo Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, 
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a.s. do Dlhopisového programu garantovaných výnosov s názvom Voda spieva I. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 

 

 

Bod 5 

Správa nezávislého audítora k individuálnej výročnej správe za rok 2023 

 

Starostka prečítala Správu nezávislého audítora k individuálnej výročnej správe za rok 2023. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

Správu nezávislého audítora k individuálnej výročnej správe za rok 2023. 
 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh berú na vedomie. 

 

Bod 6 

Individuálna výročná správa obce Gyňov za rok 2023 

 

Starostka prečítala Individuálnu výročnú správu obce Gyňov za rok 2023. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov  
 

b e r i e   n a    v e d o m i e 
 

Individuálnu výročnú správu obce Gyňov za rok 2023.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 
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Bod 7 

Informácia o projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti a stavebné úpravy budovy 

obecného úradu“ 

 

Starostka informovala o projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti a stavebné úpravy 

budovy obecného úradu“. Uviedla, že momentálne sú podklady na kontrole verejného 

obstarávania na MD SR, je potrebné vykonať technickú zmenu v projekte, ktorú bude možné 

vykonať až po kontrole verejného obstarávania a podpise dodatku k zmluve. Oboznámila 

prítomných poslancov, že spoločnosť STAVO MAX, s.r.o., ktorá realizuje projekt zaslala 

obci  faktúry, ktoré obec nemôže uhradiť, čiže v zmysle zmluvy je možné, že obec bude platiť 

penále z omeškania vo výške 0,05 % za každý deň omeškania. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  
 

b e r i e   n a    v e d o m i e 
 

informácie o projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti a stavebné úpravy budovy 

obecného úradu“.  
 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 

 

Bod 8 

Informácia o projekte „Rozšírenie kapacity Materskej školy Gyňov“ 

 

Starostka informovala o projekte „Rozšírenie kapacity Materskej školy Gyňov“ . Oboznámila 

poslancov s informáciou, že žiadosť je podaná na MŠVVaM SR, ktoré nám zaslalo výzvu na 

doplnenie žiadosti. Zároveň informovala poslancov, že obci bol doručený email v ktorom sa 

uvádza, že momentálne nie je možné projekt financovať, ale v budúcnosti keď sa navýši 

alokácia vo výzve na budovanie kapacít materských škôl môže ministerstvo svoje oznámenie 

prehodnotiť. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informácie o projekte „Rozšírenie kapacity Materskej školy Gyňov“ . 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 
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Bod 9 

Informácia o možnosti obce čerpať finančné prostriedky z MAS Slanské vrchy pre 

projekt na úpravu exteriéru školského dvora 

 

 

Starostka informovala o možnosti obce čerpať finančné prostriedky z MAS Slanské vrchy pre 

projekt na úpravu exteriéru školského dvora. Financie by sa využili aj na oplotenie školského 

dvora. Poznamenala, že školský dvor nepatrí obci, ale vlastníkom pozemku je PS Urbári 

Gyňov s ktorým má obec uzavretú nájomnú zmluvu. Predmetná nájomná zmluvá bola zaslaná 

manažérovi projektu na odkontrolovanie, či zodpovedá podmienkam poskytnutia finančných 

prostriedkov. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

s c h v a ľ u j e 

 

čerpanie finančných prostriedkov z MAS Slanské vrchy pre projekt na úpravu exteriéru 

školského dvora.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením schválili. 

 

Bod 10 

Informácia o poskytnutí dotácie z KSK pre projekt „Deň v zábavnom parku“ 

 

Starostka vyzvala Ing. Tatianu Kilik, aby informovala o poskytnutí dotácie z KSK pre projekt 

„Deň v zábavnom parku“ .  

 Ing. Tatianu Kilik – uviedla, že obci bola schválená dotácia z KSK pre projekt „Deň 

v zábavnom parku“ vo výške 1500 €. Obec projekt spolufinancovala vo výške 10 % čiže 

sumou 150 €, informovala prítomných, že obec využila dotáciu vo výške 1334,36 € a vráti 

KSK sumu 165,64€. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

o poskytnutí dotácie z KSK pre projekt „Deň v zábavnom parku“  vo výške 1500 €.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 
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Bod 11 

Informácia o poskytnutí dotácie z MO SR pre projekt „Rekonštrukcia vojenského 

hrobu neznámeho vojaka druhej svetovej vojny“ 

 

 

Starostka informovala o poskytnutí dotácie z MO SR pre projekt „Rekonštrukcia vojenského 

hrobu neznámeho vojaka druhej svetovej vojny“  vo výške 4000€.  Z vlastných zdrojov obec 

spolufinancuje tento projekt sumou 450 €.  

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informáciu o poskytnutí dotácie z MO SR pre projekt „Rekonštrukcia vojenského hrobu 

neznámeho vojaka druhej svetovej vojny“  vo výške 4000€ a spolufinancovaní z vlastných 

zdrojov sumou 450 €.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 

 

Bod 12 

Informácia o začatí prípravných prác pre výstavbu kanalizácie v obci 

 

 

Starostka informovala o začatí prípravných prác pre výstavbu kanalizácie v obci. Uviedla, že 

poslanci obdržali materiál od pani Lukáčovej v ktorom je uvedený prepočet množstva 

splaškových vôd na počet obyvateľov (boli zarátané aj plánované nové IBV). Oboznámila 

poslancov so stretnutím so starostom obce Čaňa, ktorému odovzdala podklady od 

projektantky a tie boli následne zaslane odborne spôsobilej osobe na posúdenie, či je možné, 

aby sa obec Gyňov napojila na čističku odpadových vôd do obce Čaňa 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informáciu o začatí prípravných prác pre výstavbu kanalizácie v obci.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 
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Bod 13 

Informácia o pristúpení SVP, š.p. k vyradeniu vodnej stavby v k.ú. Gyňov z databázy 

vodných tokov 

 

Starostka informovala, že SVP, š.p. nás informoval listom o pristúpení k vyradeniu vodnej 

stavby Sartoš v k.ú. Gyňov z databázy vodných tokov. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

o pristúpení SVP, š.p. k vyradeniu vodnej stavby Sartoš v k.ú. Gyňov z databázy vodných 

tokov. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 

 

 

Bod 14 

Informácia o žiadosti o bezodplatný prevod pozemkov pod cestou zapísanou na LV č. 

543 ako parcela KN-E č. 623 

 

Starostka informovala, o podaní žiadosti o bezodplatný prevod pozemkov pod cestou 

zapísanou na LV č. 543 ako parcela KN-E č. 623 na Slovenský pozemkový fond. Ide 

o pozemok na Malogyňovskej ulici v smere od domu p. Schuberta k IBV a k p. Demkovi. Na 

uvedenej parcele sa nachádza cesta, ktorá podľa  údajov katastra patrí SR a je v správe SPF. 

Vysporiadanie so SPF uľahčí v budúcnosti kroky pri stavebných konaniach.  

 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informáciu o podaní žiadosti o bezodplatný prevod pozemkov pod cestou zapísanou na LV č. 

543 ako parcela KN-E č. 623 na Slovenský pozemkový fond. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 
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Bod 15 

Informácia k projektu „Zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov v obci 

Gyňov“ 

 

Starostka informovala, že obec pristúpila k odovzdaniu vysúťažených kompostérov pre 

domácnosti. 

 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informáciu k projektu „Zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov v obci Gyňov“. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením berú na vedomie. 

 

Bod 16 

Príprava akcie pre dôchodcov „Október – mesiac úcty k starším“ 

 

Starostka informovala, o príprave akcie pre dôchodcov „Október – mesiac úcty k starším“. 

Uviedla, že v spolupráci s Klubom dôchodcov zorganizujú dňa 13.10.2024 zájazd do Ľutiny, 

ktorý bude spojený s prehliadkou miesta, svätou omšou a obedom. Vzhľadom na to, že KD 

nemáme ešte v prevádzke. 

 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

s ch v a ľ u j e 

 

informáciu o príprave akcie pre dôchodcov „Október – mesiac úcty k starším“. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením schválili. 

 

Bod 17 

Príprava 1. dňového výletu pre obyvateľov obce na Vianočné trhy - Budapešť 

 

Starostka informovala, o príprave 1. dňového výletu pre obyvateľov obce na Vianočné trhy – 

Budapešť, ktorý sa uskutoční dňa 30.11.2024 a bude spojený aj s komentovanou prehliadkou 

najkrajších pamiatok mesta. 
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Starostka obce dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Gyňov:  

 

s ch v a ľ u j e 

 

informáciu o príprave 1. dňového výletu pre obyvateľov obce na Vianočné trhy – Budapešť. 

Hlasovanie:    

Za: 3 Mgr. Katarína Timková, Radovan Rozsnyoi, Ing. Peter Šoltés 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Martin Schmucer, Erik Dudrik 

Poslanci návrh uznesením schválili. 

 

Bod 18 

Rôzne 

 

Starostka obce uviedla, že nechala vypracovať cenovú ponuku na opravu schodov  na 

cintoríne, opravu dlažby a vyasfaltovanie priestoru pred domom smútku. Cenová ponuka je 

vo výške 6200 €. 

 

Bod 19 

Diskusia 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

 

Mgr. Katarína Timková – „V lete prebehla rekonštrukcia železničného priecestia, ktoré je pri 

vstupe do obce,  je táto rekonštrukcia už ukončená, alebo sa ešte niečo bude robiť? Pretože 

prechod cez toto priecestie je ešte horší ako pred rekonštrukciou a viac počuť ako vlaky 

búchajú“. 

 

Starostka – „obec zašle list na ŽSR, aby sme získali bližšie informácie k tejto rekonštrukcii“. 

 

Bod 20 

Prijatie uznesení 

 

Pristúpilo sa k prečítaniu návrhov uznesení a prijatiu uznesení. 

Bod 21 

Záver 

 

Starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva, prítomným poďakovala za účasť. 

Obecné zastupiteľstvo skončilo o 18.30 hod. 

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Katarína Timková  .................................             ........................................................ 

                    Mgr. Denisa Vargová, MBA.

                                   starostka obce 

Radovan Rozsnyoi     ................................. 

 

Zapisovateľka:  

Ing. Jarmila Augustínová ................................. 


